
 

 

 

Број:  01/5-50-1-5-47/10 

Сарајево, 18. 02. 2010. године 

 

З А П И С Н И К 

 са 47. сједнице Комисије за саобраћај и комуникације, 

 одржане 18. 02. 2010. године  

 

Сједница је одржана 18. 02. 2010. године, с почетком у 9.35 часова. 

 

Сједници су присуствовали чланови Комисије: Бранко Докић, Садик Бахтић, Селим 

Бешлагић, Жељко Кузмановић ,Славко Матић и Хусеин Нанић. 

Одсуствовали су: Саво Ерић, Шемсудин Мехмедовић и Мехмед Суљкановић. 

Из Министарства комуникација и транспорта БиХ сједници су присуствовали: Којо 

Копривица, помоћник министра, Влатко Дрмић и Божидар Шкраван, савјетници  

министра, Миланка Суџум, шеф Одсјека за комуникације, Зоран Андрић, виши 

стручни сарадник за друмски превоз путника и робе, и Игор Пејић, стручни сарадник 

за лиценце.  

Сједници су још присуствовали: Марија Путица, предсједавајућа Управног одбора 

Радио-телевизије БиХ, Здравко Шавија, руководилац експертног тима ЈРТВ система 

БиХ, Зијад  Синановић, директор Сектора за саобраћај и комуникације 

Спољнотрговинске коморе БиХ, Зоран Бркић, виши стручни сарадник у Сектору за 

односе с јавношћу, Ахмед Јаловичић, секретар Комисије за саобраћај и комуникације, 

и Александар Нинковић, стручни савјетник у Комисији за саобраћај и комуникације. 

 

Сједници је предсједавао Бранко Докић, предсједавајући Комисије. 

 

За сједницу је предложен сљедећи 

Д Н Е В Н И   Р Е Д   

 

1. Усвајање Записника са 46. сједнице Комисије; 

2. Предлог закона о радном времену, обавезним одморима мобилних радника и 

уређајима за евидентирање у друмском превозу – предлагач: Савјет 

министара БиХ (друга комисијска фаза); 

3. Разматрање информација о досадашњим активностима на дигитализацији 

јавних радио-телевизијских сервиса БиХ: 

a) Министарства комуникација и транспорта БиХ, 

б)  Управног одбора РТВБиХ; 

4. Разматрање Информације Министарства комуникација и транспорта БиХ о 

досадашњим активностима на успостављању ТВ канала на хрватском језику; 

5. Текућа питања 
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         -  Допис Удружења грађана оштећеног вида из Тузле у вези с измјеном и 

допуном Закона о Јавном радио-телевизијском систему БиХ. 

 

Дневни ред усвојен је једногласно. 

 

 

Ад. - 1.  Усвајање Записника са 46. сједнице Комисије  

Записник са 46. сједнице усвојен је једногласно, без примједаба. 

 

Ад. - 2. Предлог закона о радном времену, обавезним одморима мобилних радника  

             и уређајима за евидентирање у друмском превозу – предлагач: Савјет 

             министара БиХ (друга комисијска фаза) 

 

Предсједавајући је позвао представнике Министарства комуникација и транспорта 

БиХ да дају уводну ријеч о Предлогу закона, а затим отворио расправу у којој су 

учествовали чланови Комисије: Бранко Докић и Хусеин Нанић, те представник 

Министарства  комуникација и транспорта БиХ Којо Копривица. 

 

Предсједавајући је напоменуо да је уложио амандман на члан 39. Предлога закона, а у 

складу са чланом 109. став (3) Пословника Представничког дома. 

 

Након расправе, Комисија се изјашњавала о поднесеном амандману и Предлогу закона 

на сљедећи начин: 

 

Амандман I (Бранко Докић) 

 

У члану 39. у ставу (1) ријечи: “до 16. 03. 2010. године” замјењују се ријечима: “до 16. 

06. 2010. године”. 

 

Комисија је једногласно усвојила амандман. 

 

Комисија једногласно прихватила текст Предлога закона са усвојеним амандманом, те 

предлаже Представничком дому да усвоји Предлог закона о радном времену, 

обавезним одморима мобилних радника и уређајима за евидентирање у друмском 

превозу. 

 

Ад. - 3.  Разматрање информација о досадашњим активностима на  

               дигитализацији јавних радио-телевизијских сервиса БиХ: 

a) Министарства комуникација и транспорта БиХ, 

б)   Управног одбора РТВБиХ 

 

Предсједавајући је дао уводне напомене, након чега је отворена расправа. 
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У расправи су учествовали чланови Комисије: Селим Бешлагић, Бранко Докић, Хусеин 

Нанић, Садик Бахтић, Жељко Кузмановић, представници ЈРТВ система БиХ: Марија 

Путица и Здравко Шавија, те Влатко Дрмић и Божидар Шкраван из Министарства 

комуникација и транспорта БиХ. 

 

Након расправе, Комисија је једногласно усвојила сљедећи закључак који упућује 

Представничком дому на усвајање: 

 

Представнички дом Парламентарне скупштине БиХ тражи од Савјета министара БиХ 

да се  расположива средства акумулираног вишка прихода над расходима Регулаторне 

агенције за комуникације БиХ за 2008. и 2009. годину у потпуности усмјере на 

реализацију Пројекта дигитализације преносног система Јавног РТВ система БиХ. 

 

Комисија је, у оквиру ове тачке дневног реда, усвојила и сљедеће закључке: 

 

1. Комисија ће поново разматрати достављене информације о досадашњим 

активностима на дигитализацији јавних радио-телевизијских сервиса БиХ у 

присуству министра комуникација и транспорта БиХ; 

2. Комисија сматра да је потребно да све активности у вези с прикупљањем 

донаторских средстава за потребе дигитализације јавних радио-телевизијских 

сервиса БиХ врше надлежне институције у складу са законским овлашћењима; 

3. Тражи се од Управног одбора Јавног РТВ система БиХ да Комисији достави 

финансијски план за реализацију Пројекта дигитализације микроталасних веза 

Јавног РТВ система БиХ. 

 

Ад. 4. Разматрање Информације Министарства комуникација и транспорта БиХ о  

           досадашњим активностима на успостављању ТВ канала на хрватском  

           језику 

 

Предсједавајући је дао ријеч извјестиоцу Божидару Шкравану из Министарства 

комуникација и транспорта БиХ, након чега је отворена расправа. 

 

У расправи су учествовали чланови Комисије: Селим Бешлагић, Хусеин Нанић, Садик 

Бахтић, Славко Матић, представници Министарства комуникација и транспорта БиХ: 

Божидар Шкраван и Миланка Суџум, те Марија Путица, предсједавајућа Управног 

одбора РТВБиХ. 

 

Комисија је примила Информацију к знању. 

 

Ад. - 5. Текућа питања 

         -  Допис Удружења грађана оштећеног вида из Тузле у вези с измјеном и 

допуном Закона о Јавном радио-телевизијском систему БиХ. 

         

Комисија је одлучила да се разматрање овог дописа одгоди за сљедећу сједницу. 
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Предсједавајући је закључио сједницу у 11.10 часова. 

 

  

СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ                  ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 

                   Ахмед  Јаловичић                                                    др Бранко Докић                     

   

 

      Достављено: 

      

 ИНДОК-у 

 а/а 


